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IB 19057: H4 

In 2018 is besloten niet meer verder te gaan me DSW Zorgverzekeraar en als gemeente zelf de Wmo-

administratie te gaan doen. Dit leidt tot actuelere, completere en goedkopere uitvoering van 

administratie.  

Dit heeft grotendeels succesvol uitgepakt. De kosten zijn lager. (1) Maar waarin zit het grotendeels? 

Wat is er minder succesvol. (2) Daarnaast vraagt GBR zich af wie nu de uitvoering van administratie 

gaat keuren nu dit bij de gemeente zelf belegd is. Waaruit blijkt dat de gemeente de capaciteit heeft 

om dit zelf te doen? Is toezicht en verantwoording hierop niet juist nu nodig?  

 

IB 19085a: jaarverslag kinderopvang 

GBR heeft op verschillende manieren geprobeerd dit jaarverslag te openen. Ligt het aan ons dat wij 

elke keer een soort vragenlijst krijgen? Ook de link waar het bestand te downloaden is werkt bij ons 

niet.  

 

IB19095: smartcity 

Uit de IB blijkt dat er al meerdere losse interessante initiatieven zijn uitgevoerd. (1) De fractie van 

GBR vraagt zich af waar het grote verhaal is. Er zit zeker potentie in smartcity, maar dan moet wel 

duidelijk worden hoe deze losse initiatieven één beleid gaan vormen om de leefbaarheid te 

vergroten. (2) Daarnaast wordt aangegeven dat er afgelopen weken twee evenementen rondom 

smartcity zijn geweest. Is het mogelijk hier een terugkoppeling van te ontvangen? 

 

IB19060: onderzoek bestuurlijke boete overlastovertredingen 

 Uit het rapport blijkt dat er in 2018 slechts 45 strafbeschikkingen zijn uitgedeeld. (1) Dit lijkt de 

fractie van GBR aan de lage kant. Hoe ziet de burgemeester dat? Hoe gaat er voor gezorgd worden 

dat er strenger wordt gehandhaafd? We kunnen dit niet alleen bij het OM leggen door afspraken te 

maken over de praktische invulling van het geven van cautie. (2) Het volgende citaat staat in het 

rapport: “De opbrengsten zijn in die zin een bovengrens, maar het uiteindelijke doel van handhaving 

is uiteraard het zorgen voor een schone stad en geen financiële opgave”. Uiteindelijk willen we dus 

een schonere en veiligere openbare ruimte. Dit moet dan toch vooropstaan in de keuze, niet alleen 

het resultaat van de businesscase? Graag ook hierop reactie van de burgemeester. (3) Tot slot kan de 

spoedeisende bestuursdwang al wel worden ingezet. Hoe vaak is dit al toegepast? 

 

Namens de Fractie van GBR, 

Floor van Amerongen 

 

 


